
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer Weterings, beste Rodney, 

 

Op 3 december jl. heeft u Fontys verzocht om toestemming te geven voor het verspreiden van het concept-

verslag van het Bestuurlijk Overleg d.d. 26 september jl. aan de leden van Raadscommissie 

Vestigingsklimaat Tilburg. Dit naar aanleiding van uw toezegging aan deze Raadscommissie op  

2 december jl., om de gesprekspartners BMB, VolkerWessels en Fontys hierom te vragen. 

 

Zoals u zelf aangeeft, is het concept-verslag van het Bestuurlijk Overleg van 26 september jl. niet 

vastgesteld, zelfs niet besproken, omdat de eerstvolgende vergadering die gepland stond op 5 november jl., 

in goed overleg is komen te vervallen. Fontys heeft daarom eerder nog geen inhoudelijke reactie gegeven op 

het verslag, waar overigens veel op aan te merken was.  

 

Fontys acht het niet opportuun om ruim twee maanden na dato inhoudelijk gedetailleerd te reageren op het 

verslag, gezien de ontwikkelingen de afgelopen twee maanden. Ik wil u wel kenbaar maken dat uiteraard de 

in het verslag genoemde punten aan de orde zijn gekomen in het Bestuurlijk Overleg, maar dat het verslag 

geen juiste en volledige weergave is van hetgeen is besproken en de context waarbinnen dit plaatsvond.    

 

Met name de serieuze zorgpunten over de (uitwerking van de) Bouwenvelop met alle ruimtelijke complicaties 

en de (uiterst beperkte) synergie met BMB zijn niet op deze wijze besproken. Daarnaast en zeer belangrijk 

hebben wij altijd - ook opnieuw weer tijdens het Bestuurlijk Overleg op 26 september jl. – gesteld dat aan de 

randvoorwaarden die Fontys in maart 2013 heeft gesteld, zou moeten worden voldaan. Dit ontwerp in deze 

uitwerking zou daarom eerst daaraan getoetst gaan worden. Die beoordeling op de bekende en uiterst 

relevante zorgpunten was ook precies de reden dat wij niet tot overeenstemming ten aanzien van een te 

tekenen Samenwerkingsovereenkomst (SOK) tussen Fontys en gemeente Tilburg waren (en zijn) gekomen.  

 

Die toets van het ontwerp aan onze uitgangspunten heeft in de weken daarna, zoals afgesproken, plaats 

gevonden. Over de uitkomst daarvan heb ik wethouder Moorman geïnformeerd en is daarna ook schriftelijk 

verwoord in de brief van Fontys van 25 oktober jl. 
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Voor het overige zijn onze overwegingen en standpunten ten aanzien van genoemde onderwerpen door ons 

de afgelopen weken op de diverse momenten helder verwoord, ook nog recentelijk door Marcel Wintels aan 

de leden van de Raadscommissie Vestigingsklimaat d.d. 2 december jl. 

 

Tot slot moet mij van het hart dat ik de wijze waarop u zich over Fontys en haar bestuurders intern en 

publiekelijk op meerdere momenten heeft uitgelaten eerlijk gezegd misplaatst, incorrect en ongepast vind. 

Fontys heeft er, verstandig en professioneel, nadrukkelijk voor gekozen op geen van de verwijten, 

beschuldigingen en verdraaiingen in te gaan. U heeft ofwel door onbekendheid met het dossier of mogelijk 

welbewust een suggestie gewekt, beelden gecreëerd en beweringen gedaan die ondubbelzinnig onjuist zijn. 

Bovendien heeft u ook doen voorkomen dat er verschil zou zitten tussen hetgeen in de verschillende fases in 

het proces door mij en/of andere Fontysbestuurders gesuggereerd, gezegd, geschreven of besloten zou zijn. 

 

Ik benadruk afsluitend nog graag dat dit dossier door het bestuur van Fontys in grote gezamenlijkheid en 

eensgezindheid tot en met de finale besluitvorming en communicatie in oktober en november, en tot en met 

30 november dus nadrukkelijk ook mede onder mijn verantwoordelijkheid, is afgewikkeld. Het door ons, 

Fontys, genomen besluit, hoe teleurstellend ook voor alle betrokkenen inclusief onszelf, is het enige juiste 

besluit dat ik samen met mijn collega’s voor Fontys voor mijn rekening wilde nemen en dus genomen heb.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

drs. Wilma de Koning 

 

 

 


